
 

Zápisnica z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Ivanovce konaného 

dňa 26. apríla  2016 o 17:00 hodine v zasadačke Obecného úradu v Ivanovciach 

 
 

Prítomní: starostka obce         - Bc. Mária Hládeková 

                poslanci                    - podľa prezenčnej listiny 
 

 

Zapisovateľka:  Dagmar Fabianová 

Overovatelia :   Jaroslav Kuchta 

                          Vladimír Čaňo 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení  

3. Žiadosť o schválenie výstavby rod. domu- Branislav Baňár s  manž. v k. ú. Ivanovce- dolina 

4. Informácia o podaných projektoch na rekonštrukciu, prístavbu, nadstavbu obecného úradu a 

okolia 

5. Informácia o pripravovaných projektoch na predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľného 

odpadu, projekt pripravovaný v rámci mikroregiónu obcí Štvrtok- Drietoma 

6. Informácia o možnosti prípravy projektu Protipovodňových opatrení obce 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

1. Pani starostka obce privítala všetkých  poslancov OZ na riadnom zasadnutí obecného    

    zastupiteľstva, konštatovala, že je prítomných 6  poslancov, teda OZ je  plne uznášania schopné.  

  

2. Pani starostka previedla kontrolu uznesenia z  riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo 

dňa 01.03.2016  konštatovala , že všetky uznesenia boli splnené. Poslanci OZ uvedenú informáciu 

berú na vedomie uzn. č. 16/2016/OZ 

 

3.Žiadosť o schválenie výstavby rod. domu – Branislav Baňár s manž. v k.ú. Ivanovce- 

dolina 

Pani starostka predložila prítomným poslancom  na schválenie p. Branislava Baňára s manž.  

o stanovisko obce k pripravovanému zámeru výstavby rod. domu v k.ú Ivanovce – časť Dolina 

parcela č.  Poslanci OZ v počte 6 poslancov uvedenej žiadosti vyhovujú uznesením č. 17/2016 

OZ  sa podmienkou , že si všetky siete vedúce  na pozemok vybuduje stavebník na vlastné 

náklady 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo,  Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

4.Informácia o pripravovaných projektoch na predchádzanie vzniku biologicky 

rozložiteľného odpadu, projekt pripravovaný v rámci mikroregiónu obcí Štvrtok- Drietoma 

 



Pani starostka informovala prítomných poslancov  o možnosti zapojenia obce do projektu  na 

základe výzvy Ministerstva životného prostredia, Výzva č.11,Operačný program: Kvalita 

životného prostredia a jedná sa o Zhodnocovanie biologický rozložiteľného komunálneho odpadu.  

Ďalej uviedla, že tento projekt by sa pripravil v rámci nášho  Bielokarpatsko-trienčianského  

mikroregiónu , obci Štvrtok- Drietoma a každá obec v tomto projekte bude riešená samostatne 

s objemom finančných potrieb  od ktorých sa bude odvíjať aj spoluúčasť na financovaní projektu 

 5 % podľa výšky poskytnutej dotácie  jednotlivej obcí. V projekte  sú navrhované kompostéry do 

každej domácnosti s objemom 900 l, obecný štiepkovač , elektrický kompostér, veľkoobjemové 

kompostéry na 5000 l. Poslanci obecného zastupiteľstva konštatovali, že je potrebné tento problém 

riešiť čo najskôr  a toto je jedna z možností ako bioodpady likvidovať. Poslanci OZ 

 v počte 6 poslancov  uznesením č. 18/2016 OZ schvaľujú  účasť na projekte na predchádzanie 

vzniku biologicky rozložiteľných odpadov, ktorý sa pripravuje v rámci Združenia obcí 

Bielokarpatsko- trenčianskeho mikroregiónu. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo,  Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

5.Informácia o podaných projektoch na rekonštrukciu, prístavbu, nadstavbu obecného 

úradu a okolia 
Pani starostka informovala prítomných poslancov o postupe prípravy  na pripravovanom projekte 

„Rekonštrukcia , nadstavba  a prístavba Obecného úradu v Ivanovciach“, ako aj projekt na úpravu 

okolia Obecného úradu . Uviedla, že projekty boli pripravené a zaslané na ministerstvo 

pôdohospodárstva , kde v  súčasnosti prebieha posudzovanie a vyhodnotenie projektov. 

 Pani starostka  uviedla , že súťaž na realizáciu uvedených akcií  bola uskutočnená cez EKS – 

elektronické trhovisko  . Poslanci uvedenú informáciu berú na vedomie uznesením č. 19/2016 

OZ.   

 

6.Informácia o možnosti prípravy projektu Protipovodňových opatrení obce 

 

Pani starostka konštatovala, že pán Ing. Bulko člen komisie výstavby  má návrh na riešenie 

protipovodňových opatrení v rámci našej obce,  konkrétne ,  riešenie protipovodňových opatrení 

územia  v časti obce „Hliníky“ . Ďalej Ing. Bulko uviedol, že je ochotný  pri príprave projektu 

pomôcť .  Pani starostka uviedla, že je potrebné  v prípade výzvy sa  do projektu 

protipovodňových opatrení zapojiť, nakoľko prívalové vody ohrozujú našu obec .  Poslanci OZ 

schvaľujú  prípravu projektu Protipovodňových opatrení  uznesením č. 20  /2016  OZ. 

 

ZA: 6  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo,  Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

7. Rôzne 

  

7 a. Modernizácia  verejného osvetlenia obce 

 Pani starostka uviedla, že je potrebná   modernizácia verejného osvetlenia v obcí na báze 

úsporných LED svietidiel , ktoré by boli hradené prevažne z úspor  na prevádzkových nákladoch. 



Zároveň starostka uviedla, že je okrem svietidiel potrebné vymeniť aj káblové vedenie  , rozvodné 

skrine . VO je dosť poruchové, čo sa prejavuje na prevádzkových nákladoch.   Je potrebné osloviť 

firmy , ktoré  vypracujú audit  súčasného stavu VO a navrhnú  riešenie  technické,  náklady na 

modernizáciu a možnosti pokrytia všetkých  nákladov spojených s prípravou a realizáciou 

projektu  prevažne z úspor na prevádzkových nákladoch . 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje modernizáciu verejného osvetlenia obce úspornou LED 

technológiou, ak náklady na modernizáciu verejného osvetlenia budú hradené prevažne z úspor na 

jeho prevádzkových nákladoch. Zároveň poveruje starostku  prípravou verejného obstarávania na 

zhotovenie modernizácie sústavy verejného osvetlenia obce uz.č.21/2016 

 

 Za : 6  ( Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková, Dušan Vojt) 

PROTI: 0 

ZDRŽALI SA: 0 

NEHLASOVALI:0  

 

 7b, Úprava rozpočtu obce 

Pani starostka  v rámci kompetencie starostky obce vysvetlila a prečítala poslancom zrealizované 

zmeny a položky  v rozpočte , ktoré boli vykonané k dátumu 31.03.2016. Zmeny  boli vykonané 

na výdavkové a príjmové položky. Zmeny sa týkali položiek s funkčnou klasifikáciou, ktorá sa 

týkala volieb do NR SR, nákupu  kolkových známok,  úhrada predplatného časopisu Požiarnik, 

nákup všeobecného materiálu do Domu smútku, nákup posilňovacích zariadení do telocvične. 

Ďalej bolo potrebné upraviť položky súvisiace s prestavbou obecného úradu, oprava mosta v novej 

ulici, ktoré bola realizovaná ešte v minulom roku a náklady s jeho vybudovaním sa preniesli do 

roku 2016. Všetky zmeny boli vykonané  v súlade so schválenými kompetenciami  starostky obce. 

 Poslanci OZ  berú na vedomie  úpravu  rozpočtu   na rok 2016  na uvedených položkách 

uznesením č. 22 /2016 OZ . 

 

7c, Delegovanie zástupcu rodičov do Rady školy 

Pani starostka navrhuje do Rady školy delegovať zástupcu za obec  do Rady školy  poslanca OZ p. 

Miroslava Kudlu. Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na vedomie uznesením č. 23/2016 OZ. 

 

7d. Príprava kultúrneho podujatia – Stavanie mája v obci Ivanovce 

Pani starostka informovala prítomných o príprave stavania mája , ktoré sa uskutoční dňa 30.apríla 

2016. Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na vedomie . 

 

7e.Pochod  do Dúžnika pri príležitosti 71. výročia zostrelenia rumunského  lietadla 

Pani starostka informovala prítomných o pochode do Dúžnika k pamätníku , ktorý je naplánovaný 

na dňa 01. mája 2016. Celková dĺžka trasy je 12 km.  Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na 

vedomie. 

 

7f,Rekonštrukcia kanálu - otoč pri Marečkových v časti Ivanovce- dolina 

Pani starostka ďalej uviedla, že je potrebné zrealizovať rekonštrukčné práce na kanáli v časti 

Ivanovce – dolina otoč  pri Marečkových, z dôvodu otáčania autobusov medzimestskej 

autobusovej  dopravy, zároveň zdôraznila, že uvedené práce bude potrebné vykonať v dohľadnom 

čase. Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na vedomie a zároveň schvaľujú  opravu kanála na 

Ivanovce- dolina uznesením č. 24/2016  

 

 



Za : 6  ( Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, Elena 

Ondrejičková, Dušan Vojt) 

PROTI: 0 

ZDRŽALI SA: 0 

NEHLASOVALI:0  

 

7g,Oslava dňa Matiek 

Pani starostka ďalej informovala prítomných o oslave Dňa matiek, ktorá je v našej obci 

naplánovaná na dňa 21.mája 2016 v priestoroch kultúrneho domu. Poslanci OZ uvedenú 

informáciu berú na vedomie . 

 

7 h., Rozšírenie priestorov MŠ 

Na zastupiteľstve boli prítomné aj mamičky malých detí, ktoré žiadali riešiť situáciu v MŠ 

s priestormi, nakoľko  deti pribúda a je problém s umiestnením deti , ako aj s organizáciou ich 

pobytu v MŠ. Starostka obce uviedla, že je potrebné urobiť štatistiku,  ako bude v MŠ deti 

pribúdať  a podľa toho hľadať riešenie. V súčasnosti je riešenie možné tým, že sa vytvorí trieda 

malých deti v jednej triede a starších v druhej triede, ale je potrebné uvoľniť priestory terajšieho 

kaderníctva pre WC a umývadla  pre malé deti , a taktiež by sa šatňa pre malé deti  vytvorila 

v priestoroch pri vchode do MŠ od terajšieho kaderníctva. Poslanci navrhli, aby sa ponúkli iné 

priestory pre kaderníctvo za tých istých podmienok.  Takéto riešenie je možné, nakoľko od 

septembra prichádza učiť aj ďalšia pani učiteľka.  Pani starostka uviedla, že ponúkne pani  

kaderníčke náhradné priestory  v prípade potreby. Poslanci OZ s takýmto riešením súhlasia.  

 

 

 

   Nakoľko boli prerokované všetky body programu zasadnutia a poslanci nemali ďalšie         

návrhy ani pripomienky, pani starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila  

riadne zasadnutie  obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

 

Ivanovce, dňa 26.04.2016 

 

Zapísala:  Dagmar Fabianová    Starostka obce: Bc. Mária Hládeková 

  Overili:     Jaroslav Kuchta 

                   Vladimír Čaňo 


